

## в номере



10



20



28



32

### Интервью

- 4** Интервью с заместителем руководителя ФАС России  
**Андреем Геннадьевичем Цыгановым**

**Главная тема номера:**  
«Актуальные проблемы предпринимательского и корпоративного права»

- 10** Егорова М.А.  
Развитие норм о доминирующем положении в четвертом антимонопольном пакете
- 15** Рыженков А.Я.  
Проблема целеполагания в российском антимонопольном законодательстве
- 20** Кванина В.В.  
Объединение в один лот товаров, работ, услуг: проблемы правоприменения

### 28 Мохов А.А., Филиппов П.М.

Жизненный цикл товара: законодательство, доктрина, практика

### 32 Зинченко С.А.

Об очередных попытках законодателя разрешить проблемы правового статуса крестьянского (фермерского) хозяйства

### 36 Романова В.В.

Тенденции правового регулирования общественных отношений в сфере электроэнергетики

### Мнение специалиста

- 43 Шохин С.О.**  
Совершенствование законодательства о двойном налогообложении

### 47 Аннотации к статьям

### Interview

- 4** Interview with **Andrey Gennadievich Tsyganov**, Deputy Head of the Federal Antimonopoly Service of Russia (FAS)

**Main Subject of the Issue:** “Topical Issues of the Entrepreneurial and Corporate Law”

- 10** **Yegorova M.A.**  
Development of Regulations on the Dominant Position in the “Fourth Antimonopoly Package”
- 15** **Ryzhenkov A.Ya.**  
Goal-Setting Issue in the Russian Antimonopoly Legislation
- 20** **Kvaniна V.V.**  
One Lot Consolidation of Merchandises, Works, Services: Law Application Issues

### 28 Mokhov A.A., Filippov P.M.

Life Cycle of the Merchandise: Legislation, Doctrine, Practice

### 32 Zinchenko S.A.

On Latest Attempts of the Legislator to Solve the Issues of the Legal Status of the Peasant Farm

### 36 Romanova V.V.

Trends of the Legal Regulation of Social Relations in the Electrical Energy Field

### “Specialist’s Opinion” Section

- 43 Shokhin S.O.**  
Perfection of the Legislation on Double Taxation

### 47 Abstracts of articles

НБ УрГЮУ

